



PUTRAJAYA HOLDINGS

PUTRAJAYA HOLDINGS SDN. BHD. POLICY STATEMENT ON ENVIRONMENT

Putrajaya Holdings Sdn. Bhd. (PJH) is committed to Environmental excellence in all its business activities.

PJH shall uphold environmental sustainability as a corporate priority in all its development and business decision.

PJH shall proactively take reasonable and practicable steps to protect the environment, prevent pollution and minimize environmental risk.

PJH shall ensure that its business activities are carried out in accordance with applicable legal requirements as well as other requirements relating to environment which PJH subscribes to.

PJH shall provide the necessary resources and capabilities in achieving environmental excellence.

PJH shall ensure continual improvement in its environment management and performance by leveraging on people, processes and technology.

PJH requires its employees, consultants and contractors to strictly adhere to this policy at all times.

DATO' HASHIMAH HASHIM
Chief Executive Officer,
Putrajaya Holdings Sdn. Bhd.

17 September 2020



PUTRAJAYA HOLDINGS SDN. BHD. KENYATAAN DASAR MENGENAI ALAM SEKITAR

Putrajaya Holdings Sdn. Bhd. (PJH) akan berusaha ke arah mencapai kecemerlangan alam sekitar dalam semua aktiviti perniagaannya.

PJH akan mengutamakan kemampanan alam sekitar dalam semua aktiviti pembangunan dan perniagaannya.

PJH akan mengambil langkah-langkah yang proaktif, munasabah dan praktikal untuk melindungi alam sekitar, mencegah pencemaran dan mengurangkan risiko alam sekitar.

PJH akan memastikan semua aktiviti perniagaannya dilakukan dengan menepati keperluan-keperluan undang-undang dan lain-lain keperluan yang berkaitan dengan alam sekitar yang diterimapakai oleh PJH.

PJH akan menyediakan sumber dan kecekapan yang diperlukan untuk mencapai kecemerlangan alam sekitar.

PJH akan memastikan penambahbaikan berterusan dilaksanakan di dalam pengurusan dan prestasi alam sekitar dengan menggunakan sumber manusia, proses dan teknologi.

Semua kakitangan, perunding dan kontraktor PJH mesti mematuhi dasar ini sepenuhnya pada setiap masa.

DATO' HASHIMAH HASHIM
Ketua Pegawai Eksekutif,
Putrajaya Holdings Sdn. Bhd.

17 September 2020